



Arabtec Holding PJSC

أرابتك القابضة (ش.م.ع.)

بيان صحفي  
Market Release

5<sup>th</sup> July 2020

5 يوليو 2020

Mr. Hasan Abdulrahman Al Sirkal

Executive Vice President, Chief Operations Officer Head  
of Operations Division

Dubai Financial Market

Dubai, UAE

Dear Sirs,

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال المحترم

نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات

رئيس قطاع العمليات

سوق دبي المالي

دبي – الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،

Submitted through Efsah System

مقدم من خلال نظام الإفصاح الإلكتروني

Kindly be informed that the Board of Directors of Arabtec Holding PJSC adopted the following resolutions on Sunday 5<sup>th</sup> July 2020 by circulation:

نود أن نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة أرابتك القابضة ش.م.ع قد اعتمد القرارات التالية يوم الأحد 5 يونيو 2020 بالتمرير:

1. Accept the resignation of H.E. Mohammed Thani Murshed Al Rumaithi as Chairman and a member of the Board of Directors of Arabtec Holding PJSC.
2. Appoint Mr. Waleed Ahmed Al Mokarrab Al Muhairi as a member to the Board of Directors of Arabtec Holding PJSC in the vacant Board position. This appointment will be ratified in the next AGM.
3. Elect and appoint Mr. Waleed Ahmed Al Mokarrab Al Muhairi as a new Chairman of the Board of Directors of Arabtec Holding PJSC.

1. الموافقة على قبول استقالة سعادة/ محمد ثاني مرشد الرميثي من عضوية مجلس ادارة شركة أرابتك القابضة ش.م.ع ورئاسة المجلس.

2. تعيين السيد/ وليد احمد المقرب المهيري كعضو في مجلس ادارة شركة أرابتك القابضة ش.م.ع في المركز الشاغر في مجلس الادارة على أن يتم اقرار هذا التعيين في اجتماع الجمعية العمومية القادم.

3. انتخاب و تعيين السيد وليد أحمد المقرب المهيري رئيساً جديداً لمجلس ادارة شركة أرابتك القابضة ش.م.ع.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Antoine Abi Rached  
Group General Counsel & Board Secretary

انطوان أبي راشد

المستشار العام للمجموعة و أمين سر مجلس الإدارة

